

Date: 4.12.2024**Time:** 17:00 hrs**Subject:** BULLETIN NO: 1**Document No:** 1.1*From:* The Clerk of the Course*To:* All competitors / crew members*Number of pages:* 2**APPROVED BY THE FIA - 4.12.2024**

Amendments to the Supplementary Regulations of the Rally

8. CARBURANT / FUEL

8.1 Procédure de commande et prix par litre / Ordering procedure and price per litre (amend)

Le coût du carburant FIA ~~sera publié dans un additif~~ **est de 6,96 € + TVA.**

The cost of the FIA fuel ~~will be published in a bulletin~~ **is € 6,96 + VAT.**

9. RECONNAISSANCES / RECONNAISSANCE

9.1 Procédure d'inscription des reconnaissances / Procedure for reconnaissance registration (add)

Conformément à l'Art.35.4.7 du RS CMR FIA 2025, il sera délivré deux autocollants « SERVICE RECCE » (avant-arrière) permettant uniquement de rentrer sur les E.S. afin de récupérer le véhicule de reconnaissance.

In accordance with Art. 35.4.7 of the 2025 FIA WRC Sporting Regulations two "SERVICE RECCE" stickers (front - rear) will be issued to allow entry to the special stage to recover the reconnaissance car only.

9.4 Restrictions spécifiques et nationales / Specific and national restrictions (add)

Toute reconnaissance, en dehors de la période spécifiée, est interdite et sera rapportée aux Commissaires Sportifs qui pourront refuser le départ du rallye et appliquer des pénalités additionnelles.

Any reconnaissance, apart from specified times, is forbidden and will be reported to the Stewards who may refuse the start and apply additional penalties.

9.4.1 Passages (add)

En cas de file d'attente au départ d'une épreuve spéciale, le commissaire en poste fera respecter 30 secondes d'intervalle maximum.

In case of a queue at the start of a special stage, the appropriate marshal shall ensure that a maximum interval of 30 seconds is observed.

9.4.2 Limites de Vitesse / Speed Limits (add)

Les équipages devront se munir du carnet de contrôle des d'infractions durant les reconnaissances.

Crews must have the infringements card during recce.

15. VERIFICATIONS FINALES ET RECLAMATIONS / FINAL CHECKS AND PROTESTS**15.1 Vérifications finales / Final checks (amend)**

...

Les concurrents concernés par ces vérifications finales **devront suivre la procédure décrite à l'Art. 12.16 du Règlement Particulier** ~~prévoir une personne de leur choix pour conduire leur voiture du podium vers la zone technique, puis de la zone technique vers le Service du Contrôle Technique Automobile.~~ Les autres concurrents retourneront directement au Parc Fermé.

...

Each competitor selected to attend the final scrutineering **must follow the procedure described in Art. 12.16 of the Supplementary Regulations** ~~will have to provide a team member to drive their car from the podium to the technical zone, then from the technical zone to the "Service du Contrôle Technique Automobile".~~ The other competitors will return straight to the Parc Fermé.

APPENDIX 5 – EQUIPEMENT DE SECURITE DES PILOTES / DRIVERS' SAFETY EQUIPMENT**Casques (Annexe L, Chapitre III, Art.1) / Helmets (Appendix L, Chapter III, Art. 1) - (add)**

- 8859-2024 or 8859-2024 ABP (Liste Technique / Technical List N° 107)



Romain Pugliese
Clerk of the Course